

für vakuumpräparierte Produktvarianten
for vacuum-prepared product variants



9013.0020 / 15.02.2022

WICHTIG! Bitte beachten Sie:

IMPORTANT! Please note that:

Die **Spindel** resp. der **Kugelgewindtrieb** und die **Führungen** werden werksseitig mit **OWIS® SST.F18** gefettet. Schmierfett SST.F18 im 5 ml-Applikator, Artikel-Nr. 90.999.0018.

The **spindle** resp. the **ball screw** and the guides are lubricated by us with the **OWIS® SST.F18** grease. Lubricating grease SST.F18 in a 5 ml applicator, part no. 90.999.0018

Die Nachschmierung sollte mit Schmierfett SST.F18 - abhängig von den Umgebungsbedingungen - ca. alle 500 Betriebsstunden, spätestens jedoch alle 3 Monate erfolgen.

Relubrication with lubricating grease SST.F18 is depending on the environmental conditions and should take place after approx. 500 operation hours, at least every 3 months.

Antrieb

Die technischen Daten des Motors entnehmen Sie bitte der Auftragsbestätigung.

Drive

Please take the technical motor data details from the confirmation of the order.

